
高强度PA66专营,63A美国首诺用途:食品包装,薄膜,单丝

产品名称 高强度PA66专营,63A美国首诺用途:食品包装,薄
膜,单丝

公司名称 深圳市宝安区沙井优创塑胶原料经营部

价格 .00/个

规格参数 品牌:美国首诺
型号:63A
用途:食品包装,薄膜,单丝

公司地址 宝安区沙井街道南环路573号

联系电话  13728183912

产品详情

高强度PA66专营,63A美国首诺用途:食品包装,薄膜,单丝

63A,PA66 63A,63A美国首诺,高强度PA66

Vydyne 63A is a member of a family of unreinforced extrusion grade Nylon 66 resins from Ascend Performance
Materials. It is available innatural color only. These resins offer high strength, rigidity and toughness over a broad
range of demanding applications. Vydyne extrusiongrade resins provide good resistance to a wide variety of
chemicals, solvents and oils.Vydyne 63A is a medium viscosity resin suitable for injection molding and extrusion
applications.Typical Applications/End Uses:The high melt strength of Vydyne 63A makes it a candidate for cast flm
or other applications requiring a high melt strength. Typical extrusionapplications include flm for food packaging,
monoflament, bristles, rods, tubing, as well as sheet for use in many automotive and industrial

用途 薄膜 单丝 工业领域： 管道 片材 汽车领域的应用： 食品包装 条材 铸造薄膜
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